
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 702
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der laves forsøg med strømpistoler hos politiet, samt 
redegøre for hvor mange flere tilfælde af fysisk magtanvendelse ministeren forudser 
vil komme henset til erfaringerne med indførsel af peberspray, der førte til væsentlige 
flere tilfælde af magtanvendelse. Såfremt ministeren måtte mene, at indførelsen af strøm
pistoler vil føre til færre tilfælde af fysisk magtanvendelse eller færre tilfælde af brug 
af tjenestepistol, bedes ministeren fremlægge dokumentation fra andre lande Danmark 
typisk sammenligner sig med.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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